
MLA Viimsi Lasteaiad üldhoolekogu koosoleku protokoll Õ-6/4

Koosoleku toimumise aeg: 22.11.2022 algusega kell 17:30-19.30

Koosoleku toimumise koht: Pargi maja

Koosolekust võtsid osa: Maie Roos – MLA Viimsi Lasteaiad direktor

Alla Maršalkina-Paat – Pargi maja esindaja

Alina Ennik – Randvere maja esindaja

Kristiin Tempel – Astri maja esindaja

Thara-Liis Tull – Päikeseratta maja esindaja

Mihkel Reimand – Karulaugu maja esindaja (veebis)

Triin Liim – Leppneeme maja esindaja

Rait Parve - Uus-Pärtle maja

Ivi Kuul – Laanelinnu maja esindaja

Irena Hamburg - õpetajate esindaja

Marju Aolaid – Viimsi Vallavalitsus abivallavanem

Jan Trei – Viimsi Vallavolikogu esindaja (veebis)

Koosolekut juhatas: Maie Roos, MLA Viimsi Lasteaiad direktor

Koosoleku protokollis: Kristiin Tempel

Päevakord:

1)MLA Viimsi Lasteaiad üldhoolekogu liikmete tutvustus, esimehe valimine
2) MLA Viimsi Lasteaiad lastevanemate rahuloluküsitluse 2022 kokkuvõte
3) Kokkuvõte õpetajate miniportfooliotest
4) Koolimäng 2022
5) Tagasiside lasteaiamajadest
6) Küsimused/ettepanekud/arvamused



1) MLA Viimsi Lasteaiad üldhoolekogu liikmete tutvustus.

● Üldhoolekogu esimehe valimine:

Otsus: Üldhoolekogu esimeheks valiti Mihkel Reimand Karulaugu majast.

Aseesimeheks valiti Rait Parve Uus-Pärtle majast.

2) MLA Viimsi Lasteaiad lastevanemate rahulolu küsitlus 2022 tulemuste tutvustamine.

Lasteaia direktor tutvustas küsitluse tulemusi ja kokkuvõtet (lisa 1).

* Küsimused: Kas vastamine on anonüümne? - Jah, täpsustada sai ainult lasteaia maja nime.

* Mis rahulolu küsimustiku tulemustest edasi saab? – Vastused ja tagasiside on sisendiks

arengukavasse.

3) Kokkuvõte õpetajate miniportfooliotest.

Täpsem kokkuvõte slaidiprogrammis (lisa 2)

Varasemalt on õpetajad teinud eneseanalüüsi, miniportfoolioid koostati esimest aastat.

* Koolimäng 2022 tutvustus.

* Muu info tegevustest ja toimunud külastused/kohtumised.

4) Tagasiside ring lasteaiamajadest:

Rait Parve Uus-Pärtle majast: probleeme ega küsimusi polnud.

Triin Liim Leppneeme majast: on märgatud, et õhtuoodet jääb palju järgi, mure toidu

raiskamise seisukohast.

Irena Hamburg Päikeseratta majast (õpetajate esindaja): õpetajad ootavad palgatõusu.

Alla Maršalkina-Paat Pargi majast: hetkel olukord stabiilne, maja on jõulude ootuses.

Alina Ennik Randvere majast: üldiselt on kõik hästi. Kiideti Karulaugu maja, mis oli

suvehooajal asendusmajaks. Arvati, et võiks olla rohkem mänguplatse. Vanemad võiksid

jälgida rohkem lapsi, et rühmas oleksid ainult terved lapsed.

Thara-Liis Tull Päikeseratta majast: Ronimiskohti võiks olla rohkem ning mänguala võiks

olla valgustatud paremini (on paar pimedat nurka).



Ivi Kuul Laanelinnu majast: ollakse kõigega üldiselt rahul, muid muresid peale õueala

valgustuse pole (vastuseks: õueala valgustus on välja lülitatud vahemikus 20.00-06.00 ja

nädalavahetustel säästu eesmärgil).

Kristiin Tempel Astri majast: küsimusi/muresid pole, ollakse rahul.

Mihkel Reimand Karulaugu majast: Kiidusõnad möödunud isadepäevaürituse kohta ning

samuti oodatakse jõuluüritusi. Varasemad parkimisprobleemid on saanud lahenduse.

Kiidetakse majadevahelisi külastusi. Mitu õpetajat haigestus järjest koroonasse, kuid

asendustega sai olukord hästi lahendatud.

Kõikide tulevaste küsimuste ja ettepanekutega võib edaspidi julgelt pöörduda üldhoolekogu

esimehe Mihkel Reimandi poole (mihkel150@gmail.com)

5) Küsimused/ettepanekud/arvamused: uurida toitlustajalt, kui palju on toidujääke ning

mida nendega tehakse. Kaardistada toite, mida lapsed rohkem söövad ning võimalusel vältida

toite, mida väga ei sööda (nt koorega salatid) ning lõpuks raisku lähevad.

mailto:mihkel150@gmail.com

